



Hello everyone,

On behalf of Wheelchair Sports New Brunswick (WSNB), we are pleased to announce that Sandi Ware has accepted the position of Bridging The Gap program coordinator for the province. Sandi is the first ever staff person for Wheelchair Sports New Brunswick.

She brings a great understanding and knowledge of the Parasport community. We strongly feel her experience and her position as the equipment loan service coordinator for Para NB are a great fit and natural partnership.

Sandi will be responsible for the coordination and promotion of wheelchair basketball, wheelchair tennis and wheelchair rugby introductory events in NB. These initiatives will be an ongoing collaboration between Wheelchair Sports New Brunswick, Tennis NB, the NB Rugby Union and Para NB.

Sandi's position is made possible with the support of the Canadian Wheelchair Sports Association, Wheelchair Basketball Canada, Tennis Canada, and the Province of New Brunswick.

Sandi Ware can be reached at: [BTG@wsnb.ca](mailto:BTG@wsnb.ca) or at 506-471-0937.

The WSNB executive.



Bonjour,

Au nom des Sports en fauteuil roulant Nouveau-Brunswick (SFRNB) il nous fait plaisir d'annoncer l'embauche de Sandi Ware à titre de Coordonnatrice du programme Au-delà des limites pour le Nouveau-Brunswick. Sandi est la première employée dans l'histoire de notre organisme.

Sandi apporte une grande connaissance et compréhension du milieu parasport. Nous croyons fortement que son expérience et sa position à titre de coordonnatrice du programme de prêt d'équipement de Para NB forment un excellent partenariat.

Sandi sera responsable de la promotion et la coordination des activités d'introduction pour le basket-ball, le rugby et le tennis en fauteuil roulant à travers le Nouveau-Brunswick. Ces initiatives seront réalisées par l'entremise d'une collaboration entre Sports en fauteuil roulant NB, Tennis NB, l'Union de Rugby du NB et Para NB.

La position de Sandi est possible grâce aux financements de l'Association canadienne des Sports en fauteuil roulant, Basket-ball en fauteuil roulant Canada, Tennis Canada et la province du Nouveau-Brunswick.

Vous pouvez rejoindre Sandi Ware à: [btg@wsnb.ca](mailto:btg@wsnb.ca) ou au 506-471-0937

L'exécutif de SFRNB.

